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ثبتناماكرانمردمی
»موقعيتمهدی«آغازشد

ثبت نام اکران های مردمی فیلم س��ینمایی »موقعیت 
مهدی« از دیروز ۱۵ اسفند آغاز شد. به گزارش »وطن امروز«، 
ثبت نام اکران های مردمی فیلم سینمایی »موقعیت مهدی« 
از دیروز ۱۵ اسفند از طریق سایت اکران مردمی به آدرس 
ekranmardomi.ir آغاز ش��د. علاقه مندان می توانند 
جه��ت اکران فیلم »موقعیت مهدی« در ش��هرهای فاقد 
سینما ثبت نام کنند و با حداقل امکانات آن را در مکان هایی 
مانند مسجد، مدرسه، دانشگاه، حوزه علمیه و فرهنگسرا به 
نمایش بگذارند. اکران های مردمی فیلم سینمایی »موقعیت 
مهدی« از ۱۸ اسفند، همزمان با آغاز اکران سینمایی آن آغاز 
خواهد شد. فیلم سینمایی »موقعیت مهدی« که در چهلمین 
جشنواره فیلم فجر مورد تحسین قرار گرفت، برش هایی از 
زندگی شهیدان مهدی و حمید باکری و عملیات های بدر و 

خیبر در جریان جنگ تحمیلی را روایت می کند. 

2بازيگرجديد
به»دردسرهایشيرين«پيوستند

ارس��لان قاس��می و امید روحانی به گ��روه بازیگران 
س��ریال »دردسرهای شیرین« اضافه ش��دند. به گزارش 
»وطن امروز«، امید روحانی و ارسلان قاسمی جدیدترین 
بازیگرانی هستند که بتازگی به سریال نوروزی »دردسرهای 
ش��یرین« به کارگردانی س��هیل موف��ق و تهیه کنندگی 
سیدعلی اکبر محمودی مهریزی پیوسته اند. در حال حاضر 
تصویربرداری این سریال در نقاط مختلف پایتخت در حال 
انجام اس��ت و مراحل فنی نیز همزمان با تولید، پیگیری 
می شود. »دردسرهای شیرین« یک مجموعه خانوادگی با 
موقعیت های شیرین است و مهدی طاهر و یاسین پورعزیزی 
نویسندگی متن های آن را بر عهده داشته اند. طاهر پیش تر 
تله فیلم »وانتافه« را نوش��ته بود. کریم خودسیانی که از 
نویسندگان مطرح سینما و تلویزیون است، به عنوان مشاور 
فیلمنامه در این پروژه حضور دارد. محمد نداف نیز بازنویسی 
فیلمنامه این س��ریال را بر عهده داشته است. نویسندگی 
سریال »نیمکت« به کارگردانی محمد رحمانیان از جمله آثار 
شاخص این نویسنده باسابقه تلویزیون است. پوریا پورسرخ 
و مریم مومن نقش زوج قصه »دردسرهای شیرین« را بر 
عهده دارند و افسانه بایگان، یوسف مرادیان، پاشا جمالی و 
سمیرا حسینی به همراه رضا توکلی، رسول توکلی، شهین 
تسلیمی و مرتضی کاظمی، دیگر نقش های اصلی را بازی 
می کنند. فهیمه سلیمانی، ژیلا دایی، پرهام دلدار و سهیل 

قاصدی از جمله دیگر بازیگران این سریال هستند. 

پيگيریثبتجهانیهنرنستعليق
مسؤول بنیان مهستان هنر گفت: شعار ما »هنر ایرانی، 
شهروند جهانی« است و این شعار را انتخاب کردیم. ثبت 
جهانی هنر نس��تعلیق را حتما دنبال می کنیم و از همه 
کس��انی که می توانند در ای��ن عرصه کمک کنند، یاری 
می گیریم. در این عرصه انفعال داش��تیم و همسایگان ما 
در حال ثبت هنرهای کشور ما به نام خود هستند، باید 
ثبت جهانی نستعلیق را به سرانجام برسانیم. به گزارش 
»وطن امروز«، جواد بختیاری، مسؤول بنیان مهستان هنر 
در نشست خبری که در ساختمان مرکزی وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی برگزار شد، اهداف این نهاد را تشریح کرد. 
بختیاری گفت: ارتقای استاندارد زیبایی شناسی جامعه و 
کمک به ارتقای سطح ذوق زیبایی شناسی را در مهستان 
هنر پیگیری می کنیم. معرفی فاخر هنرهای تجسمی در 
داخل و خارج از کشور، کوشش برای ارتقای سطح آموزش 
هنرهای مختلف و مرجع شدن نظری در جامعه هنری با 
مشارکت همه اهالی فرهنگ و هنر بویژه نخبگان این عرصه، 
از اهداف بنیان مهستان هنر است. وی افزود: نشست های 
تخصصی مهستان هنر را به صورت هفتگی برگزار خواهیم 
کرد و ویترین مهستان هنر با نشست هایش شکل خواهد 
گرفت. بختیاری افزود: یک جایزه سالانه به عنوان مهستان 
در حوزه هنرهای تجسمی پیش بینی کرده ایم که جزئیات 
آن را بع��د از عید نوروز اعلام خواهیم کرد. کش��ورهای 
همسایه فضایی فراهم کرده اند که هنرمندان جوان ما را 

جذب می کنند و روی هویت هنرمند ما اثر گذاشته اند. 
مصری پ��ور، مدیرعامل بنیان مهس��تان هنر هم در 
سخنانی فهرست  برنامه های بنیان مهستان هنر را چنین 
برشمرد: اصالت سنجی و کیفیت آثار هنری، بزرگداشت 
مفاخر عرصه هنر، پژوهش هنر، طراحی برنامه های مناسب 
اکسپوها و جش��نواره های هنری، برپایی نمایشگاه های 
فردی و گروهی، آموزش در قالب نشست های تخصصی و 

ورک شاپ های آموزشی. 

بازديدمديرانسيما
ازپشتصحنهسريالماهرمضانی

معاون س��یما به همراه مدیر ش��بکه یک سیما و تنی 
چند از مدیران س��یما از روند تولید سریال »خوشنام« در 
بیمارس��تان آیت الله فیروزآبادی شهرری بازدید کردند. به 
گزارش »وطن امروز«، معاون س��یما به همراه مدیر شبکه 
یک سیما و تنی چند از مدیران سیما از روند تولید سریال 
»خوشنام« بازدید کردند. تصویربرداری سریال »خوشنام« 
به تهیه کنندگی احمد زالی و به کارگردانی علیرضا نجف زاده، 
کاری از گروه فیلم و سریال شبکه یک سیما در بیمارستان 
فیروزآبادی ش��هرری ادامه دارد. حمید شاه آبادی، معاون 
سیما با حضور در پشت صحنه این سریال، از پخش آن در 
ماه مبارک رمضان ۱۴۰۱ خبر داد. احمد زالی، تهیه کننده 
این سریال تلویزیونی نیز گفت: شاه آبادی، معاون سیما به 
همراه مدیر شبکه یک و دیگر مدیران رسانه ملی امروز )دیروز 
یکشنبه( از روند تولید سریال »خوشنام« بازدید داشتند و 
ضمن گفت وگو با عوامل پروژه در جریان چند و چون تولید 
تا امروز و برنامه ریزی ساخت سریال در ادامه راه قرار گرفتند. 
وی افزود: با توجه به شرایط خاص تولید در یکی، دو سال 
اخیر طبیعتاً روند کار برای پروژه های مختلف متفاوت است 
و ما نیز با توجه به شرایط کرونا، تغییر فصل، تعدد لوکیشن، 
تعدد بازیگر و... از این قضیه مستثنا نبودیم و تمام مشکلات 
پیش رو و رخداد هایی را که در روند تولید این سریال بر ما 
گذشت با معاون محترم سیما در میان گذاشتیم و ایشان 
نیز قول مساعد دادند تا با پیگیری ها و مهیا کردن شرایط 
اقتصادی پروژه ساخت سریال »خوشنام« با آرامش بیشتری 

به روز های پایانی برسد.

اخبار

گروهفرهنگوهنر:»س��رود« یکی از مهم ترین بخش های 
موسیقی ایرانی محسوب می شود که اجرای صحیح و مناسب 
آن ضمن تاثیرگذاری بر روند این هنر، موجب اعتلای موسیقی  
کشور می شود به طوری که ایرانیان در طول تاریخ با بهره گیری 
از ادوات موس��یقی در مناسبت های مختلف بهترین بهره را 
از س��رود برده اند. با پیروزی انقلاب اسلامی، سرود در اواخر 
دهه ۵۰ و دهه 6۰ در اوج خود قرار داش��ت اما از دهه 7۰ با 
گسترش سایر گونه های موسیقی، وضعیت سرود در بدترین 
شرایط ممکن قرار گرفت و این اوضاع تا اواخر دهه ۸۰ ادامه 
داشت تا اینکه از اواخر دهه ۸۰، نهادها و سازمان های مختلف 
در پی س��رمایه گذاری و حمایت از گروه های مختلف سرود 
در کشور برآمدند که نتیجه آن تولید صدها سرود باکیفیت 
در مضامین انقلابی، اسلامی و ارزشی بوده است و این روال 
همچنان با ق��درت ادامه دارد. در این میان نباید از نظر دور 
داشت تمام این اتفاقات تحت تاثیر بیانات و تاکیدات مهم مقام 
معظم رهبری درباره اهمیت »سرود« رخ داده است. ایشان 
در بخشی از بیانات شان درباره سرود می فرمایند: »سرعت و 
فراگیری عمومی سرود از همه  انواع شعری بیشتر است و سرود 
مانند هوای تازه و بهاری در جامعه نفوذ می کند؛ بنابراین باید 
با تولید سرودهای خوب و ترویج مناسب آنها، کمبود و خلأ 
موجود در این عرصه را برطرف کرد«. نخستین جشنواره سرود 
فجر از آن دسته جشنواره هایی است که در این ایام با هدف 
تعالی سرود در کشور برگزار می شود که در ادامه گزارشی از 

نشست خبری این جشنواره از نظرتان می گذرد.
با توجه به برگزاری نخستین جشنواره ملی و بین المللی 
سرود فجر توسط مرکز آفرینش های فرهنگی- هنری بسیج 
و پایان مهلت ارس��ال آث��ار و آغاز روند داوری ها، نشس��ت 
رس��انه ای این رویداد با حضور محمد گلریز، رئیس کمیته 
علمی و دبیر جشنواره ملی و بین المللی سرود فجر در سالن 
جلسات مرکز آفرینش های فرهنگی- هنری بسیج برگزار شد. 
مصطف��ی زیبایی نژاد، دبیر بخش ملی این رویداد در ابتدای 
این نشست خبری ضمن ارائه گزارش آماری از نحوه حضور 
ش��رکت کنندگان این رویداد موس��یقایی گفت: مرحله اول 
فراخوان جشنواره سپری شده است و همان طور که قبلا هم 
اعلام کردیم جشنواره در 2 مرحله استاتی و کشوری برگزار 
می شود که مرحله کشوری به صورت تلویزیونی پیش روی 
مخاطبان قرار می گیرد. در بخش بین الملل هم ما تا خردادماه 

وقت ارس��ال اثر داریم که بزودی درباره این بخش جزئیات 
بیشتری اعلام می شود. 

وی افزود: در فرآیند جش��نواره ما چند جلسه تخصصی 
به صورت مجازی و حضوری داشتیم که اتفاق بسیار خوبی 
بود و در تلاش بودیم تا استان به استان فرآیند جشنواره را 
پیگیری کنیم، البته مجبور شدیم به دلیل تقاضای گروه های 
سرود کشور مهلت ارسال جشنواره را تا ششم اسفند تمدید 
کنیم. بعد از اتمام مدت ارسال آثار، طبق آماری که به دست 
آمده 2 هزار و 67۰ گروه در سایت جشنواره ثبت نام کرده اند 
که ۱۹7۰ گروه آثارشان را به ثبت رسانده اند. نکته دیگر اینکه 
سایت جشنواره به نوعی طراحی شده بود که تمام این آمار و 
ارقام نمی تواند قالب تکراری داشته باشد چون این امکان در 
سایت وجود ندارد، حتی تمام اعضای گروه ها نیز نمی توانند 

برای دومین بار در جشنواره حضور داشته باشند. 
زیبایی نژاد درباره آمار جزئی جشنواره هم گفت: با توجه 
به اتفاقی که در استان ها افتاد، شاهد اتفاق خوبی در حوزه 
ارسال آثار بودیم. در بخش تولید سرود جشنواره، ۱۳۳6 اثر 
تولید شده و در جشنواره شرکت داده شده است. در بخش 
آکاپ��لا نیز ۳77 اثر به دبیرخانه آمده و در بخش بازخوانی 

۱2۳۳ اثر به ثبت رس��یده، در بخش ایده هم ۳۱۸ اثر به 
ثبت رس��یده اس��ت. در بخش ویژه شهید سلیمانی ۴۱۸ 
اثر به دبیرخانه جش��نواره ارسال شده است. اکنون مرحله 
داوری استان ها نیز در حال انجام است و 6 استان کارهای 
داوری را انجام داده اند و 2۵ استان پنجشنبه و جمعه این 
هفته برنامه داوری شان انجام می شود و تا پایان هفته مرحله 
داوری اس��تان ها به پایان می رسد. از هر استان نیز یک اثر 
منتخب هیات داوران و یک اثر به عنوان اثر منتخب مردمی 
به واس��طه پخش آثارش��ان در صداوسیما به بخش نهایی 
جش��نواره س��رود فجر راه می یابند. این در حالی است که 
در پایان نوروز ۱۴۰۱ اثر منتخب مردم از طریق دبیرخانه 
جشنواره اعلام خواهد شد، البته طبق برنامه ریزی هایی که 
انجام ش��ده، در ۳۱ استان حدود ۳۱۰ گروه مورد قدردانی 
ستاد جشنواره قرار خواهند گرفت. در حوزه تهران نیز شاهد 
استقبال خوبی از سوی گروه های تهرانی بودیم. در این راستا 
27۵ گروه بعد از فراخوان، حضور خود را در جشنواره اعلام 
کرده اند. دبیر نخس��تین جشنواره ملی سرود فجر در ادامه 
صحبت های خود تصریح کرد: ما یک جش��ن بزرگ سرود 
هم داریم که این رویداد با حضور گروه ها و مربیان مختلف 

تهرانی و استانی در 2۵ یا 26 فروردین سال آینده در برج 
میلاد تهران برگزار می شود و امیدوارم بتواند گامی موثر در 
حوزه سرود و آهنگ های انقلابی باشد، البته اختتامیه اصلی 
جش��نواره در قالب ی��ک رویداد مبتنی بر تلنت تلویزیونی 
همانند مس��ابقه عصر جدید خواهد بود که در آن برندگان 
در قالب یک برنامه ویژه تلویزیونی معرفی می شوند. همچنین 
محمد گلریز، رئیس کمیته علمی نخستین جشنواره ملی 
سرود فجر هم در ادامه نشست خبری ضمن ابراز خرسندی 
از برگزاری این رویداد موسیقایی توسط مرکز آفرینش های 
فرهنگی- هنری بس��یج با اشاره نقطه نظرات مقام معظم 
رهبری در سخنرانی های مختلفی که در جمع دانشجویان 
ایراد فرمودند، به برگزاری جشنواره ملی سرود فجر اشاره کرد 
و گفت: دشمن همه تلاش خود را برای تغییر سبک زندگی 
ما به کار برده و در این بین موسیقی یکی از مهم ترین نکاتی 
است که در این شرایط بیشتر مورد توجه قرار گرفته است. 
اگر چه در انقلاب اسلامی آثار ماندگاری به وجود آمده است 
اما متاسفاته به دلیل شبیخون فرهنگی دشمن در شرایطی 
هستیم که باید اولویت ما مبارزه با مافیای موسیقی باشد که 
چه در داخل و چه در خارج از کشور به فعالیت مشغول است. 

معرفیاعضایهيأتداورانجش�نوارهملیسرودفجر ■
درتهران

گلریز درباره ملاک های داوری این رویداد موسیقایی گفت: 
ما سعی کردیم برای انتخاب داوران جشنواره اول به مساله 
اعتقادی هنرمندان توجه کنیم و خوشبختانه هنرمندانی که 
در این زمینه معرفی شدند، هنرمندان معتقدی هستند که 
بنده با آنها ارتباطات خوبی دارم. آنچه برای ما مهم اس��ت 
اعتقاد و تخصص هیات داوران اس��ت که برای ما 2 فاکتور 
مهم در ارزیابی آثار است. داورانی که در این جشنواره حضور 
دارند قطعا هنرمندان معتبری هستند که با اشتیاق پای کار 
آمده و داوری جشنواره را پذیرفته اند. وی در معرفی هیات 
انتخاب و داوران جش��نواره در استان تهران توضیح داد: در 
بخش تولید شهروز حقی، محمدرضا عقیلی، مرتضی تقی زاده 
و می��لاد عرفان پ��ور کار داوری آثار را بر عهده گرفته اند. در 
قسمت آکاپلا نیز شهروز حقی، محمدرضا عقیلی و امیری 
اسفندقه هیات داوران این بخش هستند. در بخش بازخوانی 
هم حبیب خزاعی فر، میلاد عرفان پور و امید روشن بین اعضای 

هیات داوران را تشکیل می دهند.
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مبارزه با مافیای موسیقی، اولویت جشنواره

معاون ارزشیابی و نظارت سازمان 
سینمایی با اشاره به اینکه انتخاب 
فیلم های اکران نوروزی بر اس��اس 
یک پارامتر مشخص صورت گرفته 
است، تأکید کرد فیلم های »لامینور« 
و »علف زار« مشکل پروانه نمایش و 

ممیزی ندارند. 
به گزارش »وطن امروز«، حبیب 
ایل بیگی ظهر دیروز در پاس��خ به 

خبرنگاران در موزه س��ینما درباره وضعیت اکران های نوروزی 
گفت: انتخاب فیلم های اکران نوروزی بر عهده سازمان سینمایی 
است و سازمان برای اکران فیلم های نوروزی با توجه به جمیع 
ش��رایط تصمیم می گیرد و در جمع بن��دی نهایی برای اکران 
نوروزی، فیلم های »لامینور« و »علف زار« قرار نداش��ت. تاکید 
می کنم هیچ دلیلی مانند مساله ممیزی برای قرار نگرفتن این 
فیلم ها در اکران نوروزی وجود نداشت. اینها فیلم هایی هستند 
که مجوز نمایش را دریافت کرده و مشکلی هم برای اکران ندارند. 
وی در پاسخ به این پرسش که شنیده می شود از آنجا که 

»لامینور« درباره موسیقی است با 
اک��ران آن در ماه رمضان مخالفت 
ش��ده اس��ت، توضی��ح داد: چنین 
مس��اله ای وجود ندارد. ماه رمضان 
ماه شادی است، این حرف ها صحت 
ندارد. سازمان سینمایی پارامترهای 
مختلفی را ب��رای اکران نوروزی در 
نظر می گیرد که بر اساس پارامترهای 
موجود لیس��ت مورد نظر انتخاب 
می شود. بی شک در اکران نوروزی به تنوع فیلم ها توجه شده و 
فیلم کودک، دفاع مقدس، کمدی و اجتماعی مورد توجه قرار 

گرفته است. 
ایل بیگی در پاسخ به اینکه آیا فیلم های »لامینور« و »علف زار« 
هیچ کدام پارامترهای اکران نوروزی را نداشته اند؟ گفت: اصلا 
اینگونه نیست. بحث اکران نشدن فیلم »لامینور« وجود ندارد، 
بلکه مساله در حال حاضر اکران نوروزی است، قرار بود 7 فیلم 
انتخاب ش��وند که این انتخاب از بین 2۱ فیلم متقاضی انجام 
شده است. وی در بخش دیگری از صحبت های خود با آرزوی 

سلامتی برای داریوش مهرجویی گفت: حتما سلامتی و توجه 
به پیشکس��وتان اهمیت دارد البته این گله را از دوستانی که 
بدون هماهنگی »لامینور« را در فهرس��ت اکران نوروزی قرار 
داده اند، دارم. طی چند روز گذشته با آقای درمیشیان تهیه کننده 
»لامین��ور« صحبت کردم و به دنبال دیدار با آقای مهرجویی 
بودیم که ش��رایط آن فراهم نشد. آقای درمیشیان به ما گفت 
آقای مهرجویی کمی کسالت دارد اما نگفت این کارگردان در 
بیمارستان بستری است. ما باید در یک فرآیند درست و منطقی 
و برای حمایت از کلیت سینما و مراقبت از اجزای سینما همه 
جوانب را در نظر بگیریم که این جوانب در نظر گرفته ش��ده 
اس��ت. در حال حاضر بحث بر سر انتخاب است. البته اسامی 
اکران نوروزی به شورای صنفی نمایش اعلام شده و این اسامی 

بزودی رسانه ای می شود. 
معاون ارزشیابی و نظارت سازمان سینمایی همچنین درباره 
مشکل قوه  قضائیه با فیلم »علف زار« هم توضیح داد: صدور پروانه 
نمایش بر عهده سازمان سینمایی است، شاید نهادهای مختلفی 
در کشور روی فیلم ها نظر داشته باشند اما در نهایت تصمیم گیری 
درباره صدور پروانه نمایش بر عهده شورای صدور پروانه نمایش 
سازمان سینمایی است. یک زمانی فیلم درباره موضوع خاصی 
بوده و با نهادی مانند قوه  قضائیه مشورت کرده است، در همین 
راس��تا نهاد مربوطه علاقه مند است تا از نظر تخصصی آنها در 
فیلم استفاده شود. برای علف زار نیز تنها مساله، توجه به نکات 
تخصصی است که می تواند شامل نحوه بیان درست قانون در 

فیلم باشد و باید چنین اصلاحاتی در فیلم اعمال شود. 
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مؤسسه سینما شهر ضمن تجلیل از مجید مسچی، مدیرعامل 
سابق این مؤسسه، از ۱۰۰ سالن سینمایی رونمایی کرد. 

به گزارش »وطن امروز«، مراسم تجلیل و قدردانی از مالکان 
و س��ازندگان سالن های سینمایی سراسر کشور و افتتاح ۱۰۰ 
سالن سینمایی در سالن سینماتوگراف موزه سینما برگزار شد. 
حبیب اسماعیلی، تهیه کننده سینمای ایران گفت: عملکرد 
آقای مسچی بر هیچ کس پوشیده نیست، به نظرم باید عملکرد 
ایشان سرلوحه بسیاری از مدیران سینمایی کشور قرار گیرد. آقای 
مسچی همیشه سعی می کردند یا کاری را قبول نکنند یا اینکه 
اگر قبول می کنند آن کار را به بهترین شکل انجام دهند. به همین 
خاطر بارها خواستیم از ایشان تجلیل کنیم ولی نمی پذیرفت که 
مراسم تجلیل برایش برگزار شود. وی ادامه داد: مسچی هیچ وقت 
شعار نداد و تنها سعی کرد کارش را بدون حاشیه انجام دهد. 

هیچ وقت به دنبال شوآف و مصاحبه آنچنانی نبود. 
مجید مسچی در ادامه این مراسم بیان کرد: تشکر می کنم 
از لطفی که به من شد. در ۱6 سالی که در سینما شهر فعالیت 

کردم همواره س��عی کردیم به 
بهتری��ن نحو کارم��ان را انجام 
دهیم. همین موضوع باعث شد 
همکارانم سختی های زیادی را 
متحمل شوند. وی افزود: کشور 
ما به تعداد بس��یار زیادی سالن 
س��ینمایی مدرن احتیاج دارد و 
در حال حاضر با آن نقطه فاصله 
زی��ادی داری��م و باید همچنان 

تلاش ها ادامه یابد. 
هاش��م میرزاخانی، مدیرعامل مؤسسه سینما شهر نیز در 
این مراسم گفت: بازنشسته شدن آقای مسچی برای مجموعه 
مدیریت سینمای ایران سخت بود ولی ما سعی داریم از او به 
عنوان مشاور استفاده کنیم تا از تجربیات ارزشمندی که دارند 
اس��تفاده کنیم. وی ادامه داد: ش��یوع کرونا شرایط سختی را 
برای س��ینمای ایران به وجود آورد و به همین خاطر از همه 

هنرمندانی که در این ش��رایط 
ایستادند و چراغ سینما را روشن 
نگه داش��تند قدردانی می کنم. 
در سال جاری سینماهای ایران 
حدود ۱۵۸ میلیارد تومان بلیت 
فروختند و مخاطبان سینمای 
ایران در سال ۱۴۰۰ هم حدود 

7 میلیون نفر بوده اند. 
کرد:  میرزاخانی خاطرنشان 
وقتی به رقم فروش سینماهای استان های بزرگ کشور غیر از 
تهران نگاه می کنیم، می بینیم تعداد کمی به سینما رفته اند که 
باید برای رونق سینما در این استان ها فکری کرد. ما باید برای 
هر استان بنا به فرهنگ و سلیقه شان برنامه ریزی جداگانه ای 
داشته باشیم. باید یک برنامه ریزی جدی بین بخش خصوصی 
و دولت به وجود بیاید تا سالن های سینمایی بیشتری در کشور 
ساخته و بهره برداری شود. خوشبختانه پتانسیل بسیاری در کشور 

برای این کار وجود دارد اما باید تمام این توانایی ها تجمیع شود 
تا اتفاقات بزرگی رخ دهد. 

وی افزود: یکی از موضوعاتی که در سازمان سینمایی مطرح 
شده حمایت مؤسسه سینماشهر از اکران های سینمای ایران 

است که امیدواریم بزودی امکان این مهم به وجود بیاید. 
در ادامه این مراسم ۱۰۰ سالن سینمایی در سراسر کشور 

افتتاح شد و تصاویری از این سالن ها به نمایش درآمد. 
جمال س��اداتیان، مدیر سینما هدیش مال گفت: سینمای 
کش��ور ما به فیلم پرمخاطب احتیاج دارد و سازمان سینمایی 
باید کمی در دادن مجوزها آسان بگیرد. امیدوارم روزی سینمای 
ایران در شرایطی قرار گیرد که هر ایرانی حداقل یک مرتبه به 

سینما بیاید. 
علی سرتیپی، مدیر پردیس سینمایی کورش نیز بیان کرد: 
ما نخستین سینمایی که بازسازی کردیم در چالوس بود، هیچ 
وقت یادم نمی رود وقتی آقای مسچی برای نخستین بار آن سالن 

سینمایی را دید یک شوق عجیبی در چشمش دیده می شد.

وده شد 100 سالن به ظرفیت سینمای ایران افز

پیروز ارجمند، آهنگساز گفت: لیگ سرود با توجه به نحوه 
برپایی اش، توانایی تزریق شور و نشاط به شرکت کنندگان 

نوجوان و جوان را دارد. 
پیروز ارجمند، آهنگساز و مدیر باسابقه حوزه موسیقی 
درباره آخرین وضعیت تولید سرود در کشور به »وطن امروز« 
گفت: خوشبختانه طی سال های اخیر روند تولید سرودهای 
انقلابی و مذهبی در کشور به شکل چشمگیری افزایش یافته 
اس��ت به طوری شاید به طور میانگین هفته ای یک سرود 
جدید از صدها گروه سرود منتشر می شود که این مساله 
فی نفس��ه اتفاق مبارکی برای حوزه موسیقی کشور است. 

مدیر سابق مرکز موسیقی حوزه هنری ادامه داد: باید درباره 
افزایش چش��مگیر تولیدات سرود در کشور و افزایش 
روزافزون تعداد گروه های سرود به یکی، دو نکته مهم 
اشاره کرد. مدیر سابق مرکز موسیقی ارشاد در ادامه 
خاطرنشان کرد: همان طور که گفته شد، افزایش کمی 
سرود هم موضوع امیدوارکننده ای محسوب می شود 

و هم به نوعی نگران کننده اس��ت. اما در 
کنار این موضوع نباید از آس��یب های 
احتمالی این مساله به راحتی گذشت. 
یکی از مهم ترین آسیب ها این است 

که برخی مواقع احساس می شود انواع و اقسام نهادها 
و مراکز مختلف بدون داشتن نقشه راه و چشم انداز 
مش��خص فقط و فقط به فکر تولیدات بیشتر 
برای مناس��بت های مختلف هستند که این 
مساله بشدت از کیفیت بخش قابل توجهی از 
تولیدات حوزه سرود کاسته است و متاسفانه 
برخی مواقع این ذهنیت را تداعی 
می کند که برخی مدیران نهادها 
صرفا به دنبال افزایش کمیت آثار 
تولیدی هستند و کمترین توجه 

به کیفیت آثار می شود. آهنگساز فیلم سینمایی »سفر به 
چزابه« در ادامه درباره برپایی لیگ سرود که چندی پیش 
توسط مؤسسه مأوا به پایان رسید، تصریح کرد: طی چند 
سال گذش��ته شاهد برپایی انواع و اقس��ام جشنواره های 
سرود از سوی نهادهای مختلف هستیم، جشنواره هایی که 
اغلب شان با یک سبک و سیاق مشخص برپا می شوند اما 
لیگ سرود با توجه به جزئیاتش توانایی تزریق شور و نشاط 
به ش��رکت کنندگان نوجوان و جوان را دارد که این مساله 
می تواند نقطه متمایز لیگ سرود با انواع و اقسام جشنواره های 

در حال برگزاری باشد.

دكترپيروزارجمنددرگفتوگوبا»وطنامروز«:

ود هم امیدوارکننده و هم نگران  کننده است افزایش کمی سر


